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Op te bergen 

in de band van 

15 december 2010 

 

 

de leden van de commissie wordt 

verzocht hun eventuele opmerkingen 

binnen acht dagen na ontvangst aan 

de commissiegriffier mede te delen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

van de vergadering van de  

Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

gehouden op woensdag 8 december 2010 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 

 

Woensdag 8 december 2010 

 

 

U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 

DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 

adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 

 

De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 8 december 2010 is als bijlage op-

genomen bij deze samenvatting. 

 

 

 

Aanwezig:  

A.G.H. Peters (voorzitter) 

M.A.M. Berends (PvdA) 

W.A.R. Boer (PvdA) 

H.H. van de Boer (VVD) 

A. Huizing (PvdA) 

S. de Jong (CDA) 

mevrouw M.J. Kaal (CDA) 

H. Klaver (CDA) 

K. Kuipers (GroenLinks) 

J. Langenkamp (GroenLinks) 

T.S. Medemblik (ChristenUnie) 

P.H. Oosterlaak (SP) 

mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 

G.J. Udding (VVD) 

E.R. Veenstra (PvdA) 

 

mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 

 

Voorts aanwezig de leden van GS: 

mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 

H. Baas (ChristenUnie) 

R.W. Munniksma (PvdA) 

S.B. Swierstra (VVD) 

J. Tichelaar (Commissaris van de Koningin) tot 

15:30 uur 

 

 

Afwezig: 

mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 

A. Kerstholt (VVD)  

A. Wendt (ChristenUnie) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt als volgt vastgesteld. 

De Rondvraag wordt verplaatst naar het einde van de vergadering in verband met de afwezigheid van 

gedeputeerde Munniksma bij aanvang van de vergadering. 

Het agendapunt “Rapport Toerisme in Cijfers 2010” wordt verplaatst naar de vergadering van 26 ja-

nuari 2011. 

Mevrouw Stijkel-Kuijpers (CU) vervangt de heer Wendt. 

 

2. Samenvattingen vergadering 3 november, openbare en besloten vergadering, alsmede het 

 verslag van de vergadering van 22 september en de lijst van toezeggingen 

Zowel de samenvattingen als het verslag worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

De lijst van toezeggingen wordt doorgenomen en de aanvullingen zijn terug te vinden op de bij deze 

samenvatting gevoegde lijst.  

 

3. Ingekomen stukken 

De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 

De commissie heeft geen bedenkingen bij de provinciale bijdrage aan de Peiken in de Deltaprojecten 

(brief van GS van 25 november 2010) (A9). 

De fractie van het CDA heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 17 november 2010  

over de Noordelijke samenwerking in de bedrijfsvoering. Agendering zal plaatsvinden in de Staten-

commissie BFE van 26 januari 2011. 

De fractie van de PvdA wil de brief van GS van 2 november 2010 over Kansen voor Zorgeconomie 

betrekken bij het Rapport Toerisme in Cijfers 2010, het agendapunt wat op 26 januari 2011 behandeld 

gaat worden. 

 

4. Rondvraag 

De voorzitter merkt op dat het tot de orde van deze vergadering behoort om Rondvragen te stellen. 

Sommige gedeputeerden hebben gekozen om niet aanwezig te zijn. Het doel van Rondvragen is om 

ter vergadering antwoord te krijgen, niet om deze schriftelijk te beantwoorden. 

 

Motie Polymeren 

De fractie van de PvdA informeert naar de stand van zaken van de uitvoering van de motie Polyme-

ren. 

De afwezige gedeputeerde mevrouw Vlietstra heeft laten weten dat de statenleden hierover schriftelijk 

zullen worden geïnformeerd. De voorzitter besluit dit punt met de opmerking dat de commissie er van 

uit gaat dat de motie die is aangenomen ook wordt uitgevoerd, tenzij anders wordt bericht waarvan hij 

niet uitgaat. 

 

Motie Sensortechnologie 

De fractie van de PvdA informeert naar de uitvoering van de motie Sensortechnologie. Hierbij is GS 

verzocht om uiterlijk 1 december 2010 met een quickscan te komen. 

Gedeputeerde Munniksma deelt mee dat hij in de commissie C&W van 1 december heeft aangegeven 

dat de datum van 1 december niet is gehaald. Er zijn inmiddels meerdere initiatieven om die reden  

komt er een notitie over Landmarks waarin ook de uitvoering van de motie wordt meegenomen. Met 

circa 6 weken zullen de staten deze notitie ontvangen 
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Motie STINAT 2009 

De fractie van het CDA vraagt mede namens de VVD naar de uitvoering van deze motie. In een door 

gedeputeerde Munniksma verstuurde memo is te lezen dat de uitvoering bij het SNN wordt neerge-

legd. Wat ligt er op de in de motie afgesproken datum van 15 december a.s? 

Gedeputeerde Munniksma antwoordt, dat wanneer alle aanvragers geholpen gaan worden die door 

het subsidieplafond géén subsidie hebben gehad, niet € 3 miljoen maar € 3,28 miljoen nodig is. Wan-

neer dit bedrag niet beschikbaar wordt gesteld ontvangen de subsidievragers geen 100, maar 90%. 

De dekking zal moeten komen uit de algemene reserves, dit is ook in de statenvergadering van 9 no-

vember jl. afgesproken. 

Na enige discussie over het al dan niet beschikbaar stellen van een extra bijdrage, het percentage van 

de zogenaamde vrijval en de tekst van de motie wordt besloten dat gedeputeerde Munniksma nog 

vóór het weekend met een aanvullende notitie komt, en dit onderwerp in de volgende commissiever-

gadering (15 december 2010) opnieuw aan de orde komt. (JSt: notitie van gedeputeerde Munniksma 

is vrijdag 10 december naar de commissie BFE verzonden) 

  

Innovatieve Landbouw 

De fractie van GL informeert naar het “Half miljoen voor innovatieve landbouw en agribusiness projec-

ten”. 

Gedeputeerde Munniksma antwoordt als volgt. De genoemde projecten zijn uitvoeringstechnisch ge-

reed en passen in het programma agribusiness wat inmiddels is vastgesteld. Projecten worden inge-

diend bij het SNN, die komen vervolgens met een oordeel of het binnen het provinciale beleid past. 

Het zijn niet alleen projecten die gerelateerd zijn aan de AVEBE, maar ook Fryslanfoods en pootaard-

appel- en kennisinstellingen in Noord-Nederland. SNN beoordelen de aanvragen, het is geen tender, 

dus dat betekent ook dat wanneer het subsidieplafond is bereikt, het geld op is. Ook de gedeputeerde 

maakt zich zorgen wat er met de pootaardappel gaat gebeuren.  

 

5. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden 

IPO 

De heer Berends geeft aan dat de uitkomsten van de IPO vergadering van 9 december 2010 in de 

volgende BFE vergadering zullen worden teruggekoppeld. 

 

SNN 

De heer De Jong (CDA) refereert aan de behandeling van een tweetal rapporten over het SNN (o.a. 

onderzoek van prof. Herweijer) in de commissie. Die zouden vóór de verkiezingen aan de orde moe-

ten komen. De statengriffier zou dit afstemmen met de provincies Groningen en Fryslân. 

De voorzitter zegt toe de agendering van deze stukken in het Presidium aan de orde te stellen. 

 

EU 

Mevrouw Kaal (CDA) informeert naar de toegezegde notitie over de financiële aspecten in relatie tot 

Europa en de evaluatie van de Europa strategie. Ook de statenwerkgroep DrEUn is bezig met een 

evaluatie. 

Gedeputeerde Swierstra geeft als reactie dat er zeker vóór het einde van het jaar een notitie naar de 

staten komt. Er zal geen uitgebreide evaluatie van de Europastrategie komen. De Europastrategie zal 

wel worden afgestemd met de evaluatie die DrEUn aan het uitwerken is. 

 

6. Statenstukken/brieven 

 

6a. Statenstuk 2010-459; Protocol provinciale humanitaire hulpverlening 

Inhoud van het statenstuk: Het provinciaal bestuur van Drenthe heeft in de afgelopen jaren verschil-

lende malen besloten tot het doen van financiële giften voor humanitaire hulp en wederopbouw. De 
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initiatieven hiervoor waren afkomstig van zowel de leden van PS als GS. In februari 2010 is – na de 

hulpverlening aan Haïti – besloten om voor dit soort besluiten met een eigen hulpverleningsprotocol te 

komen.  

 

Samenvattende reactie van de fracties  

De fracties van CDA, PvdA, SP, CU en GL zijn blij met het statenstuk. Voor de VVD ligt er een princi-

pieel punt. Deze fractie is van mening dat deze vorm van hulpverlening bij de Rijksoverheid thuishoort. 

Maar als het zich voordoet moet de provincie wel zorgen voor voldoende draagvlak bij PS, dit geldt 

ook voor bedragen minder dan € 50.000 waarvoor GS het mandaat krijgt. 

De PvdA sluit zich hierbij aan en noemt het bedrag van € 50.000 arbitrair. Ook wordt de procedure 

ingewikkeld genoemd door de PvdA, GL sluit zich hierbij aan. Daarnaast wil GL weten wat er gebeurt 

als de provincie wel, maar gemeenten géén bijdrage willen geven. GL meent te lezen dat wanneer de 

fractievoorzitters instemmen, GS bedragen tot € 50.000 kunnen verstrekken. 

Het CDA is zeer tevreden met het stuk maar stelt wel een evaluatie voor over bijvoorbeeld twee jaar. 

De overige fracties sluiten aan bij het verzoek om een evaluatiemoment. 

De SP en de CU vinden het een uitstekend stuk en zien deze hulpverlening zeker als een taak van de 

provincie. 

 

De reactie van de Commissaris van de Koningin (CdK) op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord.  

Een meerderheid van de staten vindt deze hulpverlening een taak van de provincie. De VVD is consis-

tent in haar reactie met haar mening dat dit geen taak is van de provincie of de gemeente. Dit geldt 

ook voor de gedeputeerden in het college. 

Het is een ingewikkelde procedure, maar omdat het gaat om het inzetten van publieke middelen staat 

zorgvuldigheid voorop. Evaluatie behoort zeker tot de mogelijkheden. Het bedrag van € 50.000 is arbi-

trair, maar is gekozen omdat dit nog in relatie staat met de post onvoorzien. 

Met dit stuk wordt mandaat gegeven aan GS om tot € 50.000 zonder voorafgaande raadpleging over 

te gaan tot humanitaire hulpverlening. Achteraf legt het college verantwoording af. Het is altijd goed 

om (informeel) vooraf te informeren hoe de staten hier tegenover staan. Het is een “kan bepaling” 

geworden omdat GS niet verplicht zijn om het te doen, besluiten GS negatief dan kunnen de staten 

zelf met een voorstel komen. Het besluit neer te leggen bij de fractievoorzitters is geen goed idee, dit 

overleg heeft een informeel karakter. 

Gemeenten en de provincie moeten van elkaar weten wie waarvoor en wanneer financiële hulp geeft. 

   

De Commissaris van de Koningin zegt het volgende toe: 

Een evaluatie van het Protocol humanitaire hulpverlening na twee jaar (CDA cs). 

Een aanvulling c.q. nadere uitleg van de “kan bepaling” in het besluit II onder punt 6 van het Besluit in 

het statenstuk protocol provinciale humanitaire hulpverlening (PvdA, GL) 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat nu het stuk nog wordt aangevuld de B-status 

van het stuk gehandhaafd blijft. 

 

Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 

 

 

6b. Brief van Gedeputeerde Staten van 4 november 2010 over de nieuwe rol provincie openba-

re orde en veiligheid 

Inhoud van de brief: Met de komst van de veiligheidsregio’s landelijk werd de koerswijziging ingezet 

en door de inwerkingtreding van de Wet op de Veiligheidsregio’s per 1 oktober 2010 is dit proces juri-

disch bekrachtigd. In de notitie wordt ingegaan welke consequenties deze wet heeft voor de rol van de 
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provincie en de CdK en welke wijzigingen dit zowel bestuurlijk als op ambtelijk niveau met zich mee 

brengen. 

 

Samenvattende reactie van de fracties van de PvdA, CU, VVD, SP en GL 

De fracties hebben met belangstelling kennis genomen van het stuk. 

De PvdA ziet dat de CdK een toezichthoudende rol krijgt in plaats van een coördinerende rol. De Pv-

dA vraagt wanneer het convenant van de regionale omroep,die ingezet wordt als rampenzender, te-

gemoet kan worden gezien. Ook vraagt de PvdA om voorbeelden waar de informatievoorziening stokt. 

De CU informeert of regelmatig met elkaar wordt gesproken wie wat moet doen. De VVD constateert 

dat de provincie over veel zaken niet meer gaat. De gevolgen worden met belangstelling tegemoet 

gezien.  

GL geeft aan in te kunnen stemmen met het stuk en de CdK veel sterkte toe te wensen. 

 

De reactie van de Commissaris van de Koningin (CdK) op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord.  

Evenals de vorige CdK heeft ook hij bedenkingen tegen het voorgesteld traject, maar die race is gelo-

pen. Er zal en wordt regelmatig getraind/geoefend om met elkaar in contact te blijven. Missers zullen 

door hem worden gemeld aan de minister. De provincie is bij wet verplicht om een veiligheidskaart van 

alle kwetsbare plekken in Drenthe op te stellen. Hier staan echter nog witte vlekken op in het kader 

van de rampenbestrijding is dat niet goed. Zo staan niet altijd LPG stations genoemd. Wisseling van 

de ambtelijke wacht bij gemeenten is hiervan mede de oorzaak. In Drenthe zijn de contacten met de 

burgemeesters en de coördinerende burgemeester (van Assen) goed te noemen. 

Alle noodverbindingen die nu onder het provinciehuis liggen blijven daar, er worden nieuwe aange-

legd, desgevraagd geeft hij aan de kosten hiervan niet te kennen. 

Gedeputeerde Baas vult aan dat de risicokaart waar de CdK op doelde jaarlijks wordt aangepast, 

hiervoor is een artikel opgenomen in het Drentse handhavingprotocol. 

 

De Commissaris van de Koningin zegt het volgende toe: 

Na te zullen gaan wanneer het (nieuwe) convenant met RTVDrenthe als rampenzender, beschikbaar 

komt. (PvdA) 

 

6c. Statenstuk 2010-458; Wijziging van het Reglement van orde (RvO) voor de vergadering en 

andere werkzaamheden van provinciale staten, en het Reglement van orde voor de vergaderin-

gen van de Statencommissies 

Inhoud van het statenstuk: De tijdens de AB van 7 en 8 juli 2010 informele afspraken zijn voor zover 

nodig en juridisch mogelijk via aanpassing van het RvO geformaliseerd. Ook zijn overige gewenste 

aanpassingen in het voorstel verwerkt. De evaluatie van de commissiestructuur zal in een separaat 

voorstel worden toegezonden. 

 

Samenvattende reactie van de fracties. 

De VVD vraagt of het niet mogelijk is om korte interrupties vanaf de zitplaats te doen in plaats van bij 

de interruptie microfoon. Het verbod op het gebruik van mobiele telefoons zoals genoemd in art. 54 en 

35 is niet meer van deze tijd. GL sluit zich hierbij aan evenals de PvdA, het CDA en de CU die daarbij 

ook aangeeft dat het artikel ook moeilijk is handhaven. 

GL verzoekt ook om artikel 44 over het woord voeren bij een interpellatie, nu beperkt tot 2 maal, aan 

te passen. Hierdoor ontstaat meer discussie. Verder vindt GL dat nu het woord fractie niet in de Pro-

vinciewet voorkomt dit ook niet in het RvO kan worden opgenomen. Daarnaast noemt GL de evalua-

ties die nog worden uitgewerkt zoals de spreektijden, het Presidium en de fractievoorzitters, ook die 

zullen voor aanpassing van het RvO zorgen, wanneer vindt dat plaats? 

De PvdA vraagt of het genoemde in artikel 10 over de vergaderfrequentie terug slaat op 4 leden van 

één fractie of dat dit 4 statenleden betreft. Ook stelt de PvdA voor om bij de Rondvraag in de commis-
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sies op te nemen dat dit – gelijk aan de mondelinge vragen bij PS – 24 uur van te voren moet zijn 

ingediend. En zal de uitkomst van de evaluatie van de commissiestructuur door de huidige of de 

nieuwe staten aan de orde komen? 

Het CDA sluit aan bij de PvdA en stelt voor om het stuk nu te parkeren óf de uitkomst van de ge-

noemde evaluaties naar voren te halen. De CU noemt nog dat de uitkomst van de evaluatie van de 

commissiestructuren mee moet worden genomen in deze discussie. 

 

De reactie van de Commissaris van de Koningin (CdK) als voorzitter van het Presidium, wordt op 

hoofdlijnen als volgt verwoord. 

Reglementen van orden moeten worden gezien als een terugval optie om de vergadering zo ordente-

lijk mogelijk te laten verlopen. 

Voor een Rondvraag geldt dat deze – gelet op de actualiteit – zo kort mogelijk van te voren zou mo-

gen worden ingediend. Er lopen een aantal evaluaties die mogelijk in een later stadium in het RvO 

zullen worden ingevoegd, maar dat blijft ook zo. Een RvO zal regelmatig moeten worden geactuali-

seerd. De afspraak kan met de staten worden gemaakt om regelmatig de RvO te evalueren. 

Bij mobiele telefoons gaat het over het orderverstorend element. Als de staten vinden dat de artikelen 

hierover uit het RvO moeten worden gehaald kan dat uiteraard. Of het gebruik van het woord fractie 

ten onrechte in het RvO is genoemd zal worden uitgezocht. 

De uitkomsten van de evaluatie van de commissiestructuur zal door de nieuwe staten worden geno-

men. 

Alles opmerkingen gehoord hebbende stelt de CdK voor om het stuk terug te nemen naar het Presidi-

um met in achtneming van alle opmerkingen die zijn gemaakt. 

Met het bestaande RvO kan ook gewerkt worden en het is uiteindelijk de voorzitter die bepaalt wat 

een ordentelijke vergadering is.   

 

De voorzitter concludeert dat het stuk wordt teruggetrokken en aan het Presidium wordt voorgelegd 

inclusief alle gemaakte opmerkingen. 

 

6d. Statenstuk 2010-457; Algemene subsidieverordening 2012 

Inhoud van het statenstuk: Door het Rijk is een Rijksbrede subsidiekader ontwikkeld. Het kader heeft 

een verplichtend karakter voor alle rijksorganen die zich met subsidieverlening bezighouden en moet 

leiden tot minder lasten voor burgers, bedrijven, instellingen en de overheid. In IPO verband is afge-

sproken dat de provincies met hun subsidiesystematiek hierbij zullen aansluiten. 

 

Samenvattende reactie van de fracties. 

De VVD is blij met het stuk, maar door de vereenvoudiging wordt het risicobeheer/management van 

nog groter belang. Ook is de VVD van mening dat bij de toekenning van subsidies gekeken moet wor-

den naar de organisatiestructuur van de instellingen. In het stuk wordt gemist de differentiatieverschil-

len van organisaties. Het CDA vindt het een ingewikkeld verhaal. Wat zijn nu de wezenlijke verande-

ringen en wat merken partijen hiervan? De paragraaf de Europese context is ingevuld, maar valt moei-

lijk te rijmen met artikel 7. Het geschrevene over staatssteun zou in de paragraaf Europese context 

moeten worden opgenomen, dat is voor PS van belang. Het is van belang dat indieners tijdig op de 

hoogte worden gesteld – goede communicatie - van de veranderingen en hoe verhoudt het Subsidie-

loket zich met deze aanpassingen? Er is sprake van een streng regime, maar dit komt niet tot uitdruk-

king in de artikelen, hoe gaat gehandhaafd worden?  

De PvdA vraagt of de resultaten van de evaluatie waarover wordt gesproken meegenomen zijn in dit 

statenstuk. Het stuk gaat over vertrouwen en risicoacceptatie, ook staat geschreven dat sprake is van 

sturen op hoofdlijnen. Niet goed is te plaatsen waarom dan ook gesproken wordt van een strenger 

regime wat betreft de uitvoering. Hoe wordt gestuurd op uitvoering? Hoe wordt gemeten hoe effectief 

de subsidieverlening is (geweest)? Wat staat er in het beleidskader risicomanagement, deze fractie wil 
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dit graag inzien. De PvdA stelt voor om de genoemde evaluatie uit te breiden met de ervaring van de 

subsidieontvangers. 

De CU is blij met de voorgestelde vereenvoudiging en stemt in met het statenstuk. 

De fractie van GL vindt het stuk een verbetering voor kleinere organisaties. GL vraagt wanneer de 

herhaling van de 0-meting gereed is en beschikbaar voor PS. Bij de risicoanalyse wordt gesproken 

van doelgroepontvangers, dit kan ook verkeerd worden uitgelegd namelijk dat bepaalde groepen niet 

in aanmerking kunnen komen, een andere omschrijving zou beter zijn.  

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Uitgangspunt is om aan te sluiten op vastgesteld Rijksbeleid, dit is ook in IPO verband afgesproken. 

Alles is er op gericht om de subsidieverlening te vereenvoudigen. De basis is het vertrouwen. De in dit 

kader genoemde risicomanagement moet nog worden uitgewerkt. Het stuk is niet zo ingewikkeld, er is 

een transponeringstabel opgenomen welke artikelen zijn veranderd. Artikel 7 gaat over staatssteun, 

maar deze passage had ook opgenomen kunnen worden in de beleidsbrief. Omdat sprake is van for-

se aanpassingen is communicatie inderdaad van groot belang. Zodra de 0–meting gereed is kan die 

naar de statencommissie worden verzonden. 

Hoe de effecten gemeten moeten worden, is nog in ontwikkeling, maar alle gemaakte opmerkingen 

worden meegenomen en zijn voor de invoering – 1 januari 2012 – gereed. 

Het beleidskader risicomanagement kan ter informatie naar de commissie worden gezonden. 

Het toevoegen van de ervaringen van de subsidieontvanger bij de evaluatie is een goede suggestie. 

Ook de opmerking van GL over de doelgroepanalyse zal worden meegenomen. Er is geen sprake van 

uitsluiten van bepaalde groepen maar van risicomanagement. 

Gelet op alle opmerkingen die zijn gemaakt stelt gedeputeerde Baas voor om het stuk terug te nemen 

en aan te passen en terug te laten komen in een volgende vergadering. 

 

Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde Baas zegt toe de gemaakte opmerkingen tijdens deze BFE vergadering te zullen mee-

nemen in een aangepast statenstuk ASV 2012. 

 

De voorzitter besluit de beraadslaging met de conclusie dat het stuk door GS is teruggetrokken en zal 

worden aangepast om vervolgens in de volgende BFE vergadering opnieuw aan de orde te laten ko-

men. De commissie stemt hier mee in. 

 

6e. Statenstuk 2010-452; Wijziging Tarieventabel in de Verordening nazorgheffing stortplaat-

sen provincie Drenthe 

Inhoud van het statenstuk: Op grond van de Wet Milieubeheer is de provincie verantwoordelijk voor de 

eeuwigdurende nazorg van stortplaatsen waar op of na 1 september 1996 nog afval is gestort. In 

Drenthe zijn dit twee stortplaatsen. Het aanwezige vermogen in het Nazorgfonds rechtvaardigt, in 

relatie met de uiteindelijke doelvermogen, niet langer het opleggen van heffingen aan Attero Noord 

BV. 

 

Samenvattende reactie van de fractie van de PvdA 

De PvdA vraagt zich af hoe de grens is bepaald van het vermogen waarboven het opleggen van een 

heffing niet meer noodzakelijk is. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Klip geeft aan dat de grens van het vermogen van veel zaken afhankelijk is met name 

wat het allemaal gaat kosten. 

Partij X die stort is verplicht om te zorgen dat de stortplaatsbeheerder – de provincie -  voldoende ver-

mogen heeft om de eeuwigdurende nazorg te kunnen blijven betalen. 
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6f. Statenstuk 2010-460; Vaststelling fractievergoedingen 2009  

Inhoud van het statenstuk: De Verordening vergoeding statenfracties regelt dat provinciale staten uit-

eindelijk de definitieve fractievergoedingen vaststellen die bij voorschot over 2009 zijn uitbetaald. De 

verordening regelt eveneens dat een accountant de verantwoording over de verstrekte fractievergoe-

dingen controleert en een rapport van bevindingen opstelt met betrekking tot die controle. 

 

Samenvattende reactie van de fracties 

Geen van de fracties wenst hierover het woord te voerend. 

De fracties stemmen in met het wijzigen van het stuk in de A-status. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de B-status van het stuk wordt gewijzigd in 

de A-status. 

 

 

6f. Statenstuk 2010-461; Herbenoeming bestuursleden Noordelijke rekenkamer  

Inhoud van het statenstuk: Met ingang van 1 januari 2011 zullen de eerste termijnen van de voorzitter 

mr. G.B. Nijhuis en het lid mr. dr. H.G. Warmelink van het bestuur van de Noordelijke Rekenkamer 

verstrijken. Beiden zijn opnieuw beschikbaar. 

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

Geen van de fracties wenst hierover het woord te voerend. 

De fracties stemmen in met het wijzigen van het stuk in de A-status. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de B-status van het stuk wordt gewijzigd in 

de A-status. 

 

7. Mededelingen 

De voorzitter deel mee dat de werkgroep programmabegroting i.s.m. prof. dr. Michiel Herweijer op 19 

januari 2011 (s‘ochtends) een werkconferentie organiseert met als thema “Meer profijt van de planning 

en controledocumenten in de periode 2011 – 2015”. Aan de commissie het verzoek om deze ochtend 

alvast in de agenda te noteren. 

 

8. Schorsing 

De vergadering wordt geschorst tot woensdag 15 december a.s. 09:00 uur. 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van 26 ja-

nuari 2011 

 

 

 

 , voorzitter 

 

 

 

 , commissiegriffier 
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Toezeggingenlijst Statencommissie BFE       
      
Startdatum 27-09-2010     
Einddatum       

Kwaliteit Tijd      Voortgangsindicator 

--       

Stand van zaken Geen stand van zaken     
Omschrijving         
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 

Losse taken 

  

PS 

Informeren m.b.t. businesscase Shared 
Service Centre 

Gedeputeerde Klip zegt toe om de Staten 
tegen de zomer 2011 op de hoogte te 
houden aangaande de businesscase van het 
Shared Service Centre (VVD). 

10-11-2010 22-06-2011 Geen stand van zaken 

Lijst verstrekte subsidies Gedeputeerde Vlietstra zegt toe om bij de 
Voorjaarsnota 2011 een lijstje aan te leveren 
met alle verstrekte subsidies (VVD). 

10-11-2010 22-06-2011 Geen stand van zaken 

Scherpe rapprtage RSP+ Gedeputeerde Vlietstra zegt toe om in 
komende rapportages scherp te rapporteren 
m.b.t. RSP+ (VVD). 

10-11-2010 09-02-2011 Geen stand van zaken 

Toelichting risico's m.b.t. RSP+ (m.n. 
Florijnas) 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe om het 
onderwerp “de risico’s betreffende RSP+ (in 
het bijzonder de Florijnas)” nader toe te 
lichten voor de volgende 
commissievergadering BFE (CDA). 

10-11-2010 09-02-2011 Geen stand van zaken 
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Statencommissie korte termijn 

Aanpassing ASV 2012 Gedeputeerde Baas zegt toe de gemaakte 
opmerkingen tijdens de BFE vergadering van 
8 december 2010 mee te zulen nemen in het 
aangepaste statenstuk 2010-457; Algemene 
subsidieverordening 2012. 

08-12-2010 14-01-2011 14-12-2010 Het aangepaste statenstuk zal worden 
geagendeerd voor de BFE 
commissievergadering van 26 januari 2011 

Agendering rapporten SNN De voorzitter van de statencommissie zegt 
toe de agendering van deze stukken in het 
Presidium aan de orde de stellen 

08-12-2010 02-03-2011 14-12-2010 Agendering zal plaatsvinden in de 
statencommissie BFE van 16 februari 2011 

Consumentenonderzoek i.h.k.v. Recreatie en 
Toerisme 

Mevrouw VLIETSTRAzegt toe de vraag over 
het consumentenonderzoek i.h.k.v. Recreatie 
en Toerisme door te geven aan de heer 
Munniksma. (PvdA) 

03-11-2010 03-02-2011 18-11-2010 Mevrouw VLIETSTRAzegt toe de vraag over 
het consumentenonderzoek i.h.k.v. Recreatie 
en Toerisme door te geven aan de heer 
Munniksma. (PvdA) 

Convenant RTVDrenthe als rampenzender De Commissaris van de Koningin zegt het 
volgende toe: 
Na te zullen gaan wanneer het (nieuwe) 
convenant met RTVDrenthe als 
rampenzender, beschikbaar komt. (PvdA) 

08-12-2010 02-03-2011 Geen stand van zaken 

Notitie over consequenties Drenthe irt EU 
subsidies 

De heer SWIERSTRA zegt toe dat GS voor 1 
januari 2011 met een notitie zullen komen 
over de consequenties voor Drenthe van het 
nieuwe landelijke beleid in relatie tot EU 
subsidies 

03-11-2010 03-02-2011 18-11-2010 De heer SWIERSTRA zegt toe dat GS voor 1 
januari 2011 met een notitie zullen komen 
over de consequenties voor Drenthe van het 
nieuwe landelijke beleid in relatie tot EU 
subsidies. 

SNN werkwijze AB SNN meenemen naar DB Commissaris TICHELAAR zegt toe de 
gekozen werkwijze - het niet voorleggen van 
de brief via het AB SNN - mee te zullen 
nemen naar het DB SNN. 

03-11-2010 03-02-2011 18-11-2010 Commissaris TICHELAAR zegt toe de 
gekozen werkwijze - het niet voorleggen van 
de brief via het AB SNN - mee te zullen 
nemen naar het DB SNN. 
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Verzakelijking van de subsidierelatie art. 
217a 

De heer BAAS zegt toe de staten een 
afschrift te zullen sturen van de uitkomst van 
het art. 217a onderzoek naar de 
verzakelijking van de subsidierelatie. (CDA) 
 
SC BFE 

30-06-2010 31-03-2011 11-11-2010 Wordt verplaatst naar de lijst van 
toezeggingen cie. C&W. 
Inhoudelijke reactie wordt afgerond in 
het 1e kwartaal 2011. 
(BFE 22.09.2010) 

Statencommissie lange termijn 

Drenthe in cijfers Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te willen 
gaan hoe de kerncijfers van Drenthe beter 
inzichtelijk gemaakt kunnen worden. 

26-05-2010 15-05-2011 06-10-2010 Ruim voor VJN 2011 komt GS met een 
voorstel 
 (BFE 30-06-2010) 

Evaluatie Protocol humanitaire hulpverlening De Commissaris van de Koningin zegt het 
volgende toe: 
Een evaluatie van het Protocol humanitaire 
hulpverlening na twee jaar (CDA cs). 

08-12-2010 03-12-2012 Geen stand van zaken 
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Moties 

M 2009-20 Stimuleringssubsidie PS verzoeken GS: 
 
bij de toekenning van      
stimuleringssubsidies de mogelijke 
belemmeringen in het besluitvormingsproces      
voor concrete projecten weg te nemen en 
daarin de regie te pakken c.q. te      
intensiveren; 
te bevorderen dat daar waar vanwege de      
provincie Drenthe aanbestedingen worden 
gegund of opdrachten verstrekt,      tevens 
het aantal state- c.q. opleidingsplaatsen vast 
te stellen, in een      werkbare verhouding 
tussen het aantal leerlingen en het reguliers      
personeel; 
er bij alle betrokken instanties, die      met 
een maatschappelijke financiering werken 
gunnen, er op aan te dringen      dezelfde 
gedragslijn te volgen; 
in samenspraak met de      kennisinstellingen 
de praktische geschiktheid van de 
kandidaten op te      voeren door middel van 
aanvullende programma’s en begeleiding; 
 In het kader van de planning en control 
cyclus te rapporteren over de bereikte 
resultaten. 

16-12-2009 02-03-2011 11-11-2010 Na het zomerreces 2010 volgt een reactie 
van GS (BFE 30-06-2010) 
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M 32 Polymeren PS verzoeken GS om een 
haalbaarheidsstudie op te stellen waarvan 
een incubator polymeren wezenlijk onderdeel 
van uitmaakt en dit PS aan te bieden voor 1 
januari 2011. 

10-11-2010 01-01-2011 Geen stand van zaken 

M 34 STINAT 2009 PS verzoeken GS om voor de PS-
vergadering van 15 december 2010 met een 
concreet voorstel te komen om de subsidie 
voor de groep ondernemers die niet van de 
STINAT 2009 regeling hebben kunnen 
profiteren alsnog te regelen 

10-11-2010 15-12-2010 Geen stand van zaken 

M 41 RSP risco's PS dragen het College van GS op om voor 9 
februari 2011 de gevraagde informatie (meer 
inzicht in de financiële risico's per december 
2010 die de provincie Drenthe loopt in het 
kader van de RSP-bestuursakkorden) aan te 
leveren ter bespreking in de 
commissievergadering van 16 februari 2011. 

15-12-2010 09-02-2011 Geen stand van zaken 
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